
Ledenvergadering PCOB 28 maart 2024 (concept verslag)  
1. Opening  
De voorzitter (Jan van der Lee) heet iedereen van harte welkom. Hij leest uit “Dichtbij God en 
dichtbij mensen” ondertitel gedachten en gedichten van Ds. A. van der Veer en Nel Benschop 
het gedicht/gebed voor “Een boom in de wind”. Daarna verklaart hij de vergadering voor geopend 
en doet enkele huishoudelijke mededelingen. Aan de aanwezige leden wordt een vrijwillige 
bijdrage gevraagd bij de uitgang. Dit ook om meer ontmoetingen mogelijk te maken dan alleen 
een ledenvergadering en een Kerstbijeenkomst. Na afsluiting van het formele gedeelte zal een 
presentatie worden gegeven over de historie van Dhr. H. Pijl de Grebbelinie door de heer Jan van 
Egdom uit Woudenberg. Tot slot is er een hapje en een drankje in de hal.  
2. Vaststelling van de agenda  
Er wordt een punt 2a toegevoegd: behandeling van het concept verslag van de Algemene Leden 
Vergadering van 29-03-2023. Het verslag wordt goedgekeurd. Gevraagd wordt wat er gedaan is 
met een eventuele samenvoeging van de bezorgwijken van PCOB en KBO. Antwoord: daar is nog 
geen actie op ondernomen en dat zal ook niet meer kunnen omdat PCOB en KBO nu een 
verschillend magazine hebben.  
3. Financiën  
Het financieel verslag 2023 wordt door de penningmeester (Martin Palte) toegelicht en leidt niet 
tot vragen. De kascommissie brengt verslag uit en stelt voor het bestuur te dechargeren voor het 
gevoerde financieel beleid in 2023.  
De vergadering gaat hiermee bij acclamatie akkoord. De heren J. Smith en J.W. van Duijvenbode 
zijn bereid om nog een keer te fungeren als kascommissie. De penningmeester licht de begroting 
2025 toe. De contributie voor een individueel lid gaat naar € 32,50 en voor een gezin naar € 55,- .  
4. Fusie PCOB-ANBO 
Er is gevraagd aan de landelijk voorzitter van de PCOB-ANBO om deze ALV een toelichting te 
komen geven op die fusie. Dat lukte niet; later zouden ze dat graag doen. In de vergadering was 
daar geen animo voor. De voorzitter vertelt dat er een provinciale bijeenkomst is geweest waarop 
een toelichting is gegeven. Leden van de ANBO kunnen uitgenodigd worden voor PCOB 
activiteiten door die te melden bij het hoofdbestuur die dan zorgt dat die uitnodiging bij de ANBO 
leden in Amersfoort komt. De bedoeling is dat de feitelijke invulling van de fusie rond is in 
september 2024.  
5. Evaluatie samenwerking PCOB en KBO  
De leden zijn heel tevreden met de samenwerking met de KBO.  
6. Hoe verder in 2024 e.v. jaren  
Het aantal eigen activiteiten is vatbaar voor uitbreiding; gedacht wordt aan (meer) activiteiten 
waarbij de gezelligheid voorop staat. Om de terugloop in aantal leden tegen te gaan, gaan we 
actiever worden met het werven van leden (via onze eigen leden?). Dit kan ook gelet op de vele 
voordelen van het lidmaatschap als daar zijn: de belastingservice, de korting op de aanvullende 
zorgverzekering, de belangenbehartiging bij de gemeente en bij het rijk, desgevraagd individuele 
ondersteuning (omzien naar elkaar).  
7. Rondvraag  
Wordt er nog wat aan Lief en Leed gedaan? Mevr. Arkema is gestopt met het rondbrengen van 
een bloemetje bij bijzondere gelegenheden. Je zou in plaats daarvan op aanvraag een kaartje 
kunnen sturen zoals bij de KBO. Mevr. van Harten is bereid dit te realiseren.  
8. De voorzitter sluit de vergadering  
De heer Jan van Egdom geeft een heel boeiende presentatie over de historie van de Grebbelinie. 
De bijeenkomst is afgesloten met een geanimeerde ontmoeting met een hapje en een drankje.  
Jan van der Lee 


